
Saeimas deputāti iepazīstas ar aktualitātēm
Cēsu novada izglītības jomā

Otrdien, 17.augustā, Cēsīs viesojās Saeimas Izglītības, kultūras un zinātnes komisijas
pārstāvji - Arvils Ašeradens, Jānis Vucāns un Ritvars Jansons – lai tiktos ar Cēsu novada
domes vadību, Izglītības pārvaldi un vairākiem skolu direktoriem.

Vizītes  mērķis  bija  uzklausīt  novada izglītības  speciālistus  un skolu  direktorus  par
gatavību uzsākt jauno mācību gadu, ņemot vērā epidemioloģiskās prasības, kā arī
administratīvi  teritoriālo reformu. Skolu direktori  apliecināja vēlmi atsākt septembrī
mācību  procesu  klātienē  un  iesaistīties  skolēnu  veselības  pārbaudēs.  Izglītības
pārvaldes  vadītāja  Lolita  Kokina  iepazīstināja  komisijas  pārstāvjus  ar  novada
priekšlikumiem jaunu skolotāju  piesaistei,  atalgojuma uzlabošanai,  kā  arī  izglītības
projektu organizēšanā.

Saeimas deputāti solīja uzklausītās atziņas ņemt vērā, diskutējot tālāk par izglītības
jautājumiem Saeimā un ministrijās. Tāpat komisija izteica atzinību novadam par labo
sadarbību un vienmēr gatavību iesaistīties dažādu jautājumu risināšanā ar vērtīgiem
priekšlikumiem.

Pēc vizītes domē komisija apmeklēja Vidzemes Tehnoloģiju un Dizaina tehnikumu, lai
pārrunātu aktualitātes profesionālajā izglītībā.


